

## TABLE OF CONTENTS 目 录

**The Service Standard System Framework of the China Railway Express**  
(中欧班列服务标准体系设计)

J. Y. NIU..... 301

**Simulation Analysis of Longitudinal Impulse for SQ8 Mixed with Other Vehicle**  
(SQ8 与其他列车混编纵向冲动仿真分析)

X. GE, W. WEI..... 310

**Research on Intelligent Traffic Infrastructure Management Based on Two-Dimensional Code and RFID**  
(基于二维码与 RFID 的智慧交通基础设施管理研究)

J. D. QIU, X. M. QU, L. HE..... 319

**Research on Visualization of 3D Container Ship Map Based on Web**  
(基于 Web 的三维集装箱船图可视化研究)

M. Z. YU, B. XU, J. CHEN..... 326

**Research on the Development Strategies of Guangzhou General Aviation Airport**  
(广州市通用航空机场发展策略研究)

X. Y. MA, H. X. ZHANG, Y. H. JIANG..... 334

**A Standard Cloud Platform Technology of Traffic Performance Index Based on Multi-Source Data Fusion**  
(多源数据融合的交通指数标准化云平台技术)

J. D. QIU, L. J. ZHUANG, Y. ZHOU, Z. Y. DUAN..... 340

**Study on Sub-Area Division Strategy of Urban Road Traffic Control**  
(城市道路交通控制子区划分策略研究)

C. J. CHEN, L. Z. ZHANG..... 351

**Research on Vehicle Network Advertising Delivery Based on Friends Relationship**  
(基于朋友关系的车联网广告投递研究)

Y. X. HOU, G. C. YANG, X. M. FAN..... 359